
Agent Silvy: W ciągu 10 dni będzie trenował z zespołem

News - ASRoma.pl

Sergio Esayan, agent nowego nabytku Giallorossich, Jonathana Silvy,

udzielił wywiadu dla tuttomercatoweb.com. 

Esayan, jakie są odczucia po podpisaniu umowy z Romą?

- Pierwsze wrażenia na temat Romy są najlepsze. Jonatham na wielkie oczekiwania i

wielkie pragnienie dobrych występów na nowym etapie swojej kariery.

Po tym jak pokazywał się z dobrej strony w Argentynie i Portugalii oko na

graczu zawiesiło wiele drużyn. Dlaczego wybór Giallorossich?

- Wybraliśmy Romę ze względu na projekt i również dlatego, że ogromna jakość

kadry Giallorossich może pozwolić Jonathanowi poprawić swoje zdolności. Zawsze

chcieliśmy Serie A, tu Jonatham może się jeszcze rozwinąć.

Roma, ponadto, pokłada w nim całkowite zaufanie. Potwierdził to sam Di

Francesco.

- Słowa trenera zmotywowały jeszcze bardziej Jonathana, pozwalając dostrzec dla

niego różową przyszłość. Mamy nadzieję, że Silva może zostać na wiele lat w Romie.

Tymczasem zbliża się powrót na boisku po problemie kolana z ostatnich

miesięcy.

- To prawda. Jeśli wszystko pójdzie dobrze będzie mógł trenować regularnie z resztą

drużyny na przestrzeni dziesięciu dni. 

Jaki jest cel na sezon?

- Jonathan chce od teraz do czerwca zbierać minuty i znaleźć swoje miejsce w

drużynie, starając się zdobyć zaufanie trenera Di Francesco na finałowym sprincie

sezonu. Będzie dobrą alternatywą dla kolegów zaangażowanych w grę w Lidze

Mistrzów.
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